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Ολοκληρώθηκε στην Ελλάδα το παγκόσμιο
συνέδριο της FONASBA, με διοργανώτρια Αρχή τη
Διεθνή Ναυτική Ένωση

2024/11/01 08:06 στην κατηγορία ΝΑΥΤΙΛΙΑ

Σαράντα τρία χρόνια μετά το πρώτο συνέδριο στην Ελλάδα της Παγκόσμιας
Ομοσπονδίας Ναυλομεσιτών & Ναυτιλιακών Πρακτόρων, το εφετινό Παγκόσμιο
Συνέδριο της FONASBA ολοκληρώθηκε επιτυχώς στη χώρα μας στις 16 – 18
Οκτωβρίου, με επίσημη Διοργανώτρια Αρχή τη Διεθνή Ναυτική Ένωση εν Ελλάδι, στο
ξενοδοχείο Divani Apollon Palace & Thalasso.

Στο Παγκόσμιο Συνέδριο παρέστησαν Εθνικές Αντιπροσωπείες από 39 Χώρες – Μέλη 
της FONASBA και 120+ Σύνεδροι από όλο τον Κόσμο, καταγράφοντας ρεκόρ 
συμμετοχών και επιβεβαιώνοντας εκ νέου την ηγετική θέση της Χώρας μας 
στα παγκόσμια ναυτιλιακά δρώμενα.

Η ενεργός συμμετοχή της Ελληνικής Ναυτιλίας ήταν εξόχως σημαντική, καθώς στις
εργασίες του Παγκόσμιου συμμετείχαν ως Ομιλητές 8 διαπρεπή Μέλη της ευρύτερης
Ελληνικής Ναυτιλιακής Κοινότητας και παρέστησαν 25 Έλληνες Σύνεδροι και
Επίσημοι Προσκεκλημένοι.

Το Παγκόσμιο Συνέδριο των Αθηνών σηματοδότησε το πέρας της επιτυχούς θητείας
του Προέδρου της FONASBA κυρίου Javier Dulce και της Διοικούσας Επιτροπής και
κατόπιν της συνεδριάσεως της Ολομέλειας, εξελέγησαν ομοφώνως ο νέος Πρόεδρος
κύριος Fulvio Carlini και τα νέα Μέλη της Διοικούσας Επιτροπής, ως ακολούθως:

President: Fulvio Carlini (Italy)
Executive Vice-President: Botond Szalma (Hungary)
President Designate: Dureid Mahasneh (Jordan)
Regional Vice-President Africa: Mohamed Mouselhy (Egypt)
Regional Vice-President Americas: Marcelo Neri (Brazil)
Regional Vice-President Asia: Takazo Iigaki (Japan)
Regional Vice-President Europe: Raymond Troch (Belgium)
Regional Vice-President Middle East: Dureid Mahasneh (Jordan)
Chair, ECASBA: Raymond Troch (Belgium)
Chair, Education and Quality Committee: Antonios Venieris (Greece)
Chair, Ship Agent Committee: Julio Delfino (Argentina)



Chair, Ship Broking Committee: Bahadir Tonguç (Turkey).

Δηλώσεις του τέως και του νυν προέδρου
Στη διάρκεια της Συνεδριάσεως της Ολομέλειας της FONASBA και κατόπιν των
θετικών εισηγήσεων των Presidential Nominating Committee & Officers Nominating
Committee, εξελέγη ομοφώνως ο Πρόεδρος Δ.Σ. Δ.Ν.Ε. κύριος Αντώνιος Βενιέρης ως
Πρόεδρος της Education and Quality Committee.

Ερωτηθείς ποια ήσαν τα κύρια θέματα που διαχειρίστηκε στη διάρκεια της θητείας
του και πώς η FONASBA πορεύεται στο μέλλον, ο παραδίδων Πρόεδρος κύριος 
Javier Dulce δήλωσε:

«Αναλάβαμε έναν ευρύ ανασχηματισμό της διοίκησης της Ομοσπονδίας. Εστιάσαμε
στη νέα δομή επί τη βάσει μίας διαφορετικής νοοτροπίας, εγγύτερη προς τα Μέλη,
στοχεύοντας στην αυξημένη αλληλεπίδραση με όλα τα ενδιαφερόμενα μέρη της
ναυτιλιακής βιομηχανίας. Προσαρμόσαμε το έργο μας στην ενίσχυση των σχέσεων,
λαμβάνοντας υπ’ όψιν πως η FONASBA είναι μία διεθνής ομοσπονδία, με παρουσία σε
όλες τις ηπείρους, με διαφορετικές προτεραιότητες και κουλτούρες.

Εγκαινιάσαμε μία νέα στρατηγική εσωτερικής και εξωτερικής επικοινωνίας,
υψώνοντας τη φωνή μας. προσεγγίζοντας σε ένα ευρύτερο ακροατήριο και
καθιστώντας την ομοσπονδία μας πιο ορατή στο χώρο μας και έναντι των νεότερων
γενιών.

Η επέκταση της FONASBA σε διαφορετικές περιοχές όπως αυτές της Καραϊβικής και
της Ασίας ήταν, είναι και θα είναι ένα καθήκον όλων των διοικήσεων. Έχουμε πλέον
ως πολύτιμο Μέλος την Ναυτιλιακή Ένωση Καραϊβικής και αναπτύξαμε παράλληλα
τις σχέσεις μας με την Ασιατική Ήπειρο, επισκεπτόμενοι διάφορες χώρες το 2023 και
το 2024 και διοργανώσαμε με ιδιαίτερη επιτυχία την επίσημη εκδήλωσή μας στη
Σιγκαπούρη. Πλέον, έχουμε περισσότερα Μέλη στη συγκεκριμένη περιοχή και
εισπράττουμε διαρκώς το ενδιαφέρον δυνητικών Μελών από όλο τον Κόσμο.

Όλα αυτά επιτεύχθηκαν στοχεύοντας στην ενίσχυση της φωνής της FONASBA και της
παγκόσμιας καταξίωσης των Ναυτιλιακών Πρακτόρων και Ναυλομεσιτών,
υιοθετώντας την αρχή «εργαζόμενοι από κοινού και επ΄ωφελεία των Μελών μας, που
συγκροτούν το λόγο ύπαρξης της Ομοσπονδίας».

Το ομαδικό αυτό εγχείρημα οφείλει να έχει διάρκεια και είμαι βέβαιος πως ο νέος
Πρόεδρος Fulvio Carlini θα συνεχίσει να καταβάλλει κάθε προσπάθεια προκειμένου η
FONASBA να ισχυροποιηθεί έτι περαιτέρω.



Ερωτηθείς ποιο είναι το όραμα και το σχέδιο για την FONASBA του μέλλοντος, 
ο παραλαμβάνων Πρόεδρος κύριος Fulvio Carlini FICS δήλωσε:

«Η FONASBA είναι μία δυναμική Ομοσπονδία, τα Μέλη της οποίας ενώνονται χάρις
στο μοναδικό πάθος και αποστολή τους που αποτελεί η Ναυτιλία, μία εκ των πλέον
διεθνών δραστηριοτήτων στον Κόσμο. Το πάθος αυτό γεννά με τη σειρά του την
αφοσίωση στον επαγγελματικό μας κλάδο, ο οποίος απαιτεί διαρκή επαγρύπνηση και
επικαιροποίηση, ικανότητα παρακολούθησης και κατανόησης των Αγορών και των
γεωπολιτικών αλλαγών, επενδύσεις σε νέες τεχνολογίες και επικοινωνιακές
δεξιότητες.

Βάση όλων των ανωτέρω αποτελεί ο ουμανισμός και η επιθυμία μας να παραμείνουμε
ανθρώπινα όντα, ουδέποτε λησμονώντας πως πίσω από μήνυμα ή ένα τηλεφώνημα
βρίσκεται ένας άνθρωπος που μοιράζεται τις ίδιες αξίες με εμάς.

Η FONASBA χρειάζεται και επιθυμεί να αναπτυχθεί σε επίπεδο Μελών και Χωρών που
είναι παρούσα. Η φωνή της ακούγεται ολοένα και περισσότερο σε κυβερνητικό
επίπεδο, ως μία φωνή εκείνων που διασφαλίζουν καθημερινά σε κάθε χώρα τη
δυνατότητα να παράγει ή εισάγει, αγοράζει και πουλά όλα τα προϊόντα που
απαιτούνται για τον πληθυσμό κάθε χώρας, από τροφή έως ενέργεια και κουλτούρα
έως διασκέδαση.

Προτιθέμεθα να επισκεφθούμε περισσότερες χώρες και να συναντηθούμε με
ανθρώπους που επιδεικνύουν ενδιαφέρον στις δραστηριότητές μας, στην εκπαίδευση
που προσφέρουμε και στην παροχή γνώσης για το εργασιακό αντικείμενο των
Ναυτιλιακών Πρακτόρων και Ναυλομεσιτών σε διαφορετικά σημεία του πλανήτη,
προκειμένου να ανακαλύψουν τις βέλτιστες πρακτικές και να επενδύσουν στο μέλλον
τους.

Σκοπεύουμε παράλληλα να προσεγγίσουμε ακόμη περισσότερο τις Εθνικές Ενώσεις
μας καθώς και τα Μέλη αυτών, ούτως ώστε να καταστούν κοινωνοί της διαρκούς
υποστήριξης και αρωγής μας στις καθημερινές επαγγελματικές δραστηριότητές
τους».


